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Protokollet justerat den 19 december 2006    
 
 
 
..........................................  ........................................ 
  Mats Danielson (SPF)     Gun Tegvald  (PRO)   
   
§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Rodin öppnade mötet och hälsade alla  
välkomna.    
 

§ 2. Godkännande av dagordning och synpunkter på nämndens 
föregående protokoll 
Dagordningen godkändes. Aktuella nämndärenden: ärende nr.11 samt 
Medborgarförslag 3:1. Ingen övrig fråga anmäldes.  
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Rådet vill särskilt uppmärksamma oppositionens skrivning kring den 
reviderade äldreboendeplanen.   
 

§ 3. 
 
 
 

Justering 
Mats Danielson och Gun Tegvald justerar dagens protokoll. Protokollet 
justeras tisdagen den 19 december.  Föregående protokoll från måndagen den 
20 november 2006 justerades samma dag och läggs till handlingarna. 
Justerare till nästa sammanträde beslutas på mötet i januari. .  
 

§ 4   Sammanträdestider för Norrmalms stadsdelsnämnds 
pensionärsråd  
Rådet sammanträder alltid måndag före nämndsammanträde, och presidiet 
träffar rådet sekreterare onsdag veckan före och tar fram dagordningen.  
 

§ 5 Rapport från ”Framtida äldreboendet” den 11 december  
Rådet bjöds in till ”återträff” kring ämnet det framtida äldreboendet,  
måndagen den 11 december kl. 13.00, Bolinders plan 1. På mötet berättade 
representant från Micasa AB om hur seniorboendena kommer att renoveras. 
Inget nytt framkom i diskussionerna, rådet önskar diskutera och få vara med 
och påverka vad det gäller mellanformsboenden och boenden för äldre-äldre.  
 

§ 6 Aktuella nämndärenden 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tagit del av samtliga ärenden som 
kommer upp på stadsdelsnämndens sammanträde den 21 december och som 
speciellt berör de äldre i stadsdelen. Christina Larsson redogjorde och svarade 
på rådets frågor. 
 
• Medborgarförslag 3:1, Införa nolltaxa för frivilligorganisationer när de 

hyr möteslokaler.  
Rådet ställer sig bakom medborgarförslaget och vill även markera att de sätter 
stort värde på möjligheten att lämna medborgarförslag, det är en central 
demokratisk rättighet.    
• Nr.11, Ekonomisk månadsuppföljning för november 2006  
Rådet har tagit del av ärendet.  
 
 

§ 7  Planering av mötet ”Frivilligorganisationerna och förvaltningen i 
samverkan”.  
 Mötet skall kartlägga vilka frivilligorganisationer som verkar inom 
stadsdelen, vilken typ av verksamhet de bedriver och hur samverkan med 
stadsdelsförvaltningen kan utformas. Mötet planeras till måndag 12 mars kl. 
13.15 – 16.00. Kari tar fram ett förslag till inbjudan och fortsatt planering 
görs på rådets januarimöte.      
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§ 8 Inkomna skrivelser. 
• Brev från Rigmor Hammarberg, minnesanteckningar från Riddarsporrens 

vård- och omsorgsboendes anhörigråd, samt förslag till riktlinjer för 
anhörigråd skickas ut med detta protokoll. Förslag till riktlinjer för 
anhörigråd överlämnas till avdelningschef Mona Lindgren.  

• KPR:s protokoll nr. 9 bifogas detta protokoll.  
• Artikeln ”Äldrevård måste grundas på etik – också i kommunal regi”, som 

skickades ut med föregående protokoll, får bilda underlag till 
planeringsdag under 2007.  

• Frågor angående: god och värdig vård, projekt modellarbetsplatser och 
kravmärkta yrkesroller, från Maj Söör till förvaltningen, nämnden och 
pensionärsrådet, överlämnas till Mona Lindgren.   

 
§ 9 
 
 
 

Rapporter  
• Mats Danielson rapporterade från KPR.   
• Marianne Lindelöf rapporterade från Sabbatsbergsbyn, där hon varit 

tillsammans med Bernt Holgersson, samt från Vasens vård- och 
omsorgsboende.   

• Olle Dahlberg och Maj Söör rapporterade att det är svårt att komma i 
kontakt med chefen för Vädurens vård- och omsorgsboende. 

 
§ 10 
 
 
 
§ 11  
 
 
§ 12 
 
 
§ 13 
 
 
  

Ärendebank  
Kvar på listan är ”Brottsförebyggande arbete”, ”Måltider och äldre”, 
”Värdighetsgarantin”, ”Boende för äldre ” och ”>Etik i vård och omsorg”.   
 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns.       
 
Nästa möte 
Nästa möte måndagen den 22 januari 2007, kl. 10:00.  
 
Mötet avslutas 
Ordförande Bertil Rodin tackade ledamöterna och avslutade mötet.   

 


